
Protokół 

Z posiedzenia Komisji Regulaminowej z dnia 20 kwietnia 2015r. 

Obecni na posiedzeniu – zgodnie z załączoną listą obecności.

Porządek posiedzenia:

1. Projekt uchwały w sprawie współdziałania celem realizacji 
Zintegrowanych Inwestycji  terytorialnych Miejskiego Obszaru 
Funkcjonowania Olsztyna.

2. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za 
zajęcie pasa drogowego dróg publicznych w granicach 
administracyjnych Gmin y Barczewo  na cele nie związane z 
budową, przebudową, remontem , utrzymaniem i ochroną dróg w 
zakresie infrastruktury „ostatniej mili”.

3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dofinansowania 
zadań z zakresu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest 
z terenu Gminy Barczewo.

4. Projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Centrum Kultury i 
Promocji Gminy w Barczewie.

Ad.1. 

Pani Marta Tomczak i Pani Iwona Nobert Ćwiek przedstawiły zakres 
współdziałania realizacji Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego 
Obszaru Funkcjonalnego Olsztyna. Współdziałanie obejmuje: drogi( Nikielkowo, 
Wójtowo, Barczewko), doposażenie sprzętu OSP, aktywizacja osób 
niepełnosprawnych. Miasto Olsztyn występuje jako koordynator i instytucja 
pośrednicząca i weryfikująca nasze wnioski w RPO.

A.Moszczyński  - jak będzie odbywało się głosowanie w komitecie sterującym?

I.Nobert Ćwiek – głosowanie zależy od wkładu własnego i  ilości mieszkańców 
( tak będą dzielone mandaty).

M.Tomczak- w czerwcu przygotujemy kolejną uchwałę – przygotowanie do 
aplikacji o pozyskanie środków które będą dostępne w IV kwartale br.

Opinia Komisji pozytywna.

Ad.2 



Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego dróg publicznych w granicach administracyjnych Gminy Barczewo na 
cele nie związane z budową, przebudową , remontem, utrzymanie  i ochroną 
dróg w zakresie infrastruktury „ostatnie mili” przedstawiła Pani Iwona Nobert 
Ćwiek.

Opinia Komisji pozytywna.

Ad.3 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dofinansowania zadań z 
zakresu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 
Barczewo przedstawiła Pani Anna Kolczyńska –Szymczak . Jeżeli w bieżącym 
roku będą środki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska to możemy 
przystąpić do realizacji usuwania azbestu na naszym terenie. Regulamin 
dokładnie określa na jakich zasadach mieszkaniec naszej gminy może ubiegać się
o dofinansowanie tego przedsięwzięcia. W budżecie na ten rok mamy 
zabezpieczone środki w kwocie 20.000zł  tak więc w momencie pozyskania 
środków zewnętrznych na ten cel możemy przystąpić do usuwania azbestu z 
udziałem (wkładem ) pieniężnym właściciela nieruchomości.  Po przesłaniu 
materiałów do radnych (regulaminu) nastąpiły poprawki,  dlatego też radni 
otrzymają w dniu sesji wersje poprawioną regulaminu.

Opinia komisji pozytywna.

Ad.4

Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Centrum Kultury i Promocji Gminy w 
Barczewie.

Proponowane zmiany w statucie dotyczą przeniesienia zadań wraz z 
pracownikami Centrum  z zakresu promocji, turystyki, rekreacji do Urzędu 
Miejskiego w Barczewie. Ponadto zmianie ulegnie też nazwa instytucji kultury na 
„Centrum Kultury” w Barczewie.

Stanowisko Komisji : z uwagi na to, że w strukturze Centrum umiejscowiona jest 
Biblioteka Publiczna należy w nazwie uwzględnić  również Bibliotekę. Tak więc 
właściwą byłaby nazwa: Centrum Kulturalno-Biblioteczne w Barczewie. Wobec 
powyższego na sesji Rady zostanie zgłoszony w tej sprawie wniosek.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokołowała Przewodniczący 

Ryszarda Buga       Komisji Regulaminowej

        Andrzej Moszczyński



 

     

   


